

持續進修基金

Continuing Education Fund



Enhancement measures with effect from 1 April 2019
由 2019 年 4 月 1 日起實施的優化措施



Increase subsidy ceiling to \$20,000 per applicant
提高資助上限至每人 20,000 元



Re-activate closed accounts, the unused balance (if any) from the past could also be utilised *
重新啟動已結束的帳戶，過去未用盡的資助 (如有) 亦可使用 *



Co-payment ratio of course fee by learners:
20% for first \$10,000 subsidy; 40% for second \$10,000 subsidy
學員就課程費用的共付比率：
首 10,000 元資助為 20%；次 10,000 元資助為 40%



Raise upper age limit for applicants to 70
提高申請人的年齡上限至 70 歲



All eligible courses registered in Qualifications Register can be registered as CEF courses
所有在資歷名冊登記的合資格課程均可註冊為基金課程



Lift restrictions on validity period and number of claims
撤銷申請有效期及次數的上限



Enhance quality assurance monitoring of CEF courses
加強對基金課程的質素保證監管



Streamline application procedures
簡化申請程序

All enhancement measures are applicable to Continuing Education Fund (CEF) courses which commence on or after 1 April 2019. For courses which commence before 1 April 2019, they will be processed in accordance with the previously prevailing requirements and arrangements.

所有優化措施適用於 2019 年 4 月 1 日或以後開課的持續進修基金 (基金) 課程。此日期前開課的課程會按舊有規定及安排處理。

* Holders of re-activated accounts can make use of the unused balance (if any) under the original subsidy of \$10,000, as well as the additional subsidy of \$10,000.
* 重新啟動的帳戶持有人可使用原有 10,000 元資助中的未用盡的結餘 (如有)，以及新增的 10,000 元資助。

For details and enquiries, please call 24-hour Enquiry Hotline 3142 2277 or visit the website of CEF <https://www.wfsfaa.gov.hk/cef>
詳情及查詢請致電 24 小時熱線 3142 2277 或瀏覽基金網頁 <https://www.wfsfaa.gov.hk/cef>